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               R O M Â N I A 

JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 

            COMUNA LEȘU 

         CONSILIUL LOCAL 

 

Nr. 4129 din 10 noiembrie 2022. 

 

PROCES – VERBAL 

 

 Încheiat astăzi, 10 noiembrie 2022, cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului 

Local al comunei Leșu. Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia primarului nr. 

173/04.11.2022 şi prin Convocatorul de şedinţǎ nr.  4.039/04.11.2022.  

Şedinţa se desfăşoară în Sala de şedinţe a Primăriei comunei Leșu. 

D-nul secretar general Persecă Ionuț face cunoscută prezenţa: la şedinţă 

participă 9 consilieri din 11 consilieri locali în funcţie. Lipseșc nemotivat dl. consilier 

Pop Ioan și d-na consilier Pop Maria Ana. Se constată că şedinţa este statutară. 

Din partea executivului participă dl. primar Avram Sorin și dl. viceprimar 

Folfa Daniel. 

La şedinţă participă dl. secretar general al comunei Persecă Ionuț. 

La ședință participă dl. Avram Emil, șeful Ocolului Silvic Plaiurile Heniului. 

 

Dl. preşedinte de şedinţă Bîgiu Cornel Sabin prezintă proiectul ordinii de zi 

propus de executiv, care a fost transmis consilierilor prin aplicaţia whatsapp în timp 

util, fiind următorul: 

1. Aprobarea procesului-verbal al şedinţei ordinare din data de 25 octombrie 

2022. 

2. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă al Consiliului 

Local al comunei Leșu, pentru perioada noiembrie 2022 - ianuarie 2023; 

- iniţiator: Primarul comunei Leșu;  

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării unei licitații/negocieri 

pentru vânzarea de masa lemnoasă din fondul forestier al Comunei Leșu, pentru 

partizile 1434 Arsu și 1437 Glodu; 

- iniţiator: Primarul comunei Leșu; 

 4. Proiect de hotărâre privind aprobarea valorificării de materiale lemnoase 

prin vânzare direct către populație din fondul forestier al Comunei Leșu din partizile: 

1424 Ierboasa, 1430 Lombos; 

- iniţiator: Primarul comunei Leșu; 

5. Proiect de hotărâre privind a șasea rectificare a bugetului de venituri și 

cheltuieli al Comunei Leșu pe anul 2022;  

- iniţiator: Primarul comunei Leșu; 

6. Diverse. 

 

Dl. preşedinte de şedinţă Bîgiu Cornel Sabin supune la vot proiectul ordinii de 

zi. Nu sunt alte propuneri sau modificari - se votează cu 9 voturi “pentru (9 voturi din 

totalul de 9 consilieri prezenţi la şedinţă). 
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Se trece la  pct. 1 al ordinii de zi: Aprobarea procesului-verbal al şedinţei 

ordinare din data de 25 octombrie 2022.; 

Dl. preşedinte de şedinţă Bîgiu Cornel Sabin întreabă dacă mai sunt propuneri 

de modificare şi solicită votul pentru procesul-verbal din 25.10.2022. Nu sunt alte 

propuneri. Se votează cu 9 voturi “pentru” (9 voturi din totalul de 9 consilieri prezenţi 

la şedinţă). 

 

Se trece la pct. 2 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre privind alegerea 

preşedintelui de şedinţă al Consiliului Local al comunei Leșu, pentru perioada 

noiembrie 2022 - ianuarie 2023. 

Este propus președinte de de şedinţă al Consiliului Local al comunei Leșu, 

pentru perioada noiembrie 2022 - ianuarie 2023 domnul consilier Todica Radu. 

Dl. preşedinte de şedinţă Bîgiu Cornel Sabin întreabă dacă mai sunt discuţii 

legate de proiect sau alte propuneri şi solicită votul. Nu sunt alte propuneri. Se 

votează cu 8 voturi “pentru” și 1 vot ,,abținere, se abține domnul consilier Todica 

Radu, (8 voturi din totalul de 9 consilieri prezenţi la şedinţă). Se adoptǎ Hotărârea 

nr. 80 din 10 noiembrie 2022 privind alegerea preşedintelui de şedinţă al 

Consiliului Local al comunei Leșu, pentru perioada noiembrie 2022 - ianuarie 

2023. 

 

Se trece la pct. 3 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

organizării unei licitații/negocieri pentru vânzarea de masa lemnoasă din fondul 

forestier al Comunei Leșu, pentru partizile 1434 Arsu și 1437 Glodu. 

Dl. primar Avram Sorin spune ca domnul Avram Emil, șeful Ocolului Silvic 

Plaiurile Heniului este cel mai în măsură să prezinte Consiliului Local al comunei 

Leșu situația lemnului care urmează să fie licitat. 

DL. Avram Emil, șeful Ocolului Silvic Plaiurile Heniului afirmă faptul că este 

vorba de lemn din specile: mesteacăn, paltin, carpen, ulm, tei, cireș, paltin, lemn care 

nu este potrivit pentru vânzare directă către populație, cu mențiunea se execută mai 

mult curătiri în fond decât expoatat. 

Noul preşedinte de şedinţă domnul Todica Radu întreabă dacă mai sunt discuţii 

legate de proiect sau alte propuneri şi solicită votul. Nu sunt alte propuneri. Se 

votează cu 8 voturi “pentru” și 1 vot ,,abținere, se abține domnul consilier Suciu Ioan, 

(8 voturi din totalul de 9 consilieri prezenţi la şedinţă). Se adoptǎ Hotărârea nr. 81 

din 10 noiembrie 2022 privind aprobarea organizării unei licitații/negocieri pentru 

vânzarea de masa lemnoasă din fondul forestier al Comunei Leșu, pentru partizile 

1434 Arsu și 1437 Glodu 

 

Se trece la pct. 4 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

valorificării de materiale lemnoase prin vânzare direct către populație din fondul 

forestier al Comunei Leșu din partizile: 1424 Ierboasa, 1430 Lombos. 

DL. Avram Emil, șeful Ocolului Silvic Plaiurile Heniului spune că lemnul ce 

urmează să fie vândut populației este în mare măsură din specia fag. 

Dl. preşedinte de şedinţă Todica Radu întreabă dacă lemnul este pentru anul în 

curs. 
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DL. Avram Emil, șeful Ocolului Silvic Plaiurile Heniului spune că lemnul este 

pentru anul 2023. 

Dl. preşedinte de Todica Radu întreabă dacă mai sunt discuţii legate de proiect 

sau alte propuneri şi solicită votul. Nu sunt alte propuneri. Se votează cu 8 voturi 

“pentru” și 1 vot ,,abținere, se abține domnul consilier Suciu Ioan, (8 voturi din 

totalul de 9 consilieri prezenţi la şedinţă). Se adoptǎ Hotărârea nr. 82 din 10 

noiembrie 2022 privind aprobarea valorificării de materiale lemnoase prin vânzare 

direct către populație din fondul forestier al Comunei Leșu din partizile: 1424 

Ierboasa, 1430 Lombos. 

 

Se trece la pct. 5 al ordinii de zi: Proiect de hotărâre privind a șasea 

rectificare a bugetului de venituri și cheltuieli al Comunei Leșu pe anul 2022.  

Dl. primar Avram Sorin prezintă Consiliului Local al comunei Leșu bugetul de 

venituri şi cheltuieli al Comunei Leșu pe anul 2022, rectificat, în sumă de 65.304 mii 

lei, la partea de venituri și 66.800 mii lei la partea de cheltuieli, la secțiunea de 

funcționare, detaliat la venituri pe capitole şi subcapitole, rectificat, în sumă de 6.907 

mii lei şi la cheltuieli pe capitole, subcapitole şi paragrafe, în sumă 7.322 mii lei și la 

secțiunea de dezvoltare, detaliat la venituri pe capitole şi subcapitole, rectificat, în 

sumă de 58.397 mii lei şi la cheltuieli pe capitole, subcapitole şi paragrafe, în sumă 

de 59.478 mii lei. 

Dl. preşedinte de Todica Radu întreabă dacă mai sunt discuţii legate de proiect 

sau alte propuneri şi solicită votul. Nu sunt alte propuneri. Se votează cu 9 voturi 

“pentru” (9 voturi din totalul de 9 consilieri prezenţi la şedinţă). Se adoptǎ Hotărârea 

nr. 83 din 10 noiembrie 2022 privind a șasea rectificare a bugetului de venituri și 

cheltuieli al Comunei Leșu pe anul 2022. 

 

Se trece la pct. 6 al ordinii de zi : Diverse. 

Dl. preşedinte de Todica Radu citește adresa 2440 din data de 09.11.2022 

înregistrată la Primăria comunei Leșu la nr. 4135 din 10.11.2022 prin care informează 

Consiliul Local al comunei Leșu cu privire la creșterea prețului de vânzare a lemnului 

de foc destinat populației, estimat pe anul 2023 și solicită o majorare a acestuia 

DL. Avram Emil, șeful Ocolului Silvic Plaiurile Heniului explică faptul că este 

nevoit să consulte Consiliului Local al comunei Leșu cu privire la creșterea prețului 

lemnului de foc, adăugând faptul că nu se mai poate vine lemnul la prețul actual și no 

să mai vină nimeni la expoatat la acest preț. 

DL. Avram Emil, șeful Ocolului Silvic Plaiurile Heniului prezintă situațiile 

comunelor vecine care vând lemnul la un preț mai ridicat și cu un volum mai redus pe 

fiecare familie. 

Dl. preşedinte de Todica Radu spune că nu trebuie să ne comparăm cu alte 

comune, fiecare fond forestier având particularitățile lui. 

DL. Avram Emil, șeful Ocolului Silvic Plaiurile Heniului solicită o creștere  cu 

30-40 de lei/mc la expoatat. 

Dl. preşedinte de Todica Radu, în urma calculului făcut de dânsul spune că la 

un volum de 8 mc o să crescă destul de mult pretul total. 

Dl. primar Avram Sorin este de acord cu domnul Todica Radu, afirmând faptul 

că sunt familii care nu si-ar permite la o asemena creștere. 
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DL. Avram Emil, șeful Ocolului Silvic Plaiurile Heniului solicită redeucerea la 

6 mc pe famile pentru ca să ajungă la toată lumea, iar dacă mai este nevoie să se 

splimenteze cu lemn din rampă.  

DL. Avram Emil, șeful Ocolului Silvic Plaiurile Heniului face mențiunea că 

cetățenii dețin lemn pe proprieatate cu, care ar putea sa-și suplimenteze necesarul, dar 

dacă preșul rămâne în continuarea așa redus nu o să își folosească și din resursele 

proprii. 

Dl. preşedinte de Todica Radu și consilier Suciu Ioan afirmă faptul că un 

volum de 8 mc pe familie ar fi în regulă. 

Dl. consilier Bîgiu Cornel Sabin spune faptul că ar trebuii constituită adunare 

prin care să explice cetățenilor și să se consulte cu aceștia în privința creșterii 

prețului. 

Dl. viceprimar Folfa Daniel este de acord cu dl. consilier Bîgiu Cornel Sabin în 

ceea ce privește consultarea cetățenilor. 

D-na consilier Bora Antonia, spune că cetățenii nu o să fie foarte încântați de 

creșterea prețului, dar trebuie consultați si oferite explicații. 

DL. Avram Emil, șeful Ocolului Silvic Plaiurile Heniului afirmă faptul că 

trebuie să raționalizăm resuresele de lemn, adăugând fapul că, cu lemnul destinat 

populației nu se face profit. 

D-na consilier Dragotă Ana întrabă dacă sunt pregătite utilajele pentru 

dezăpezire. 

Dl. primar Avram Sorin răspune că s-a ocupat de acest aspect. 

Dl. consilier Bîgiu Cornel Sabin solicită amenajarea unei alveole în cazul 

întâlnirii a doua vehicule pe un drum din zona Husadiș. 

Dl. primar Avram Sorin solicită domnului consilier Bîgiu Cornel Sabin să 

ceară aprobarea proprietarului terenului unde v-a fi amenajată alveola. 

 Dl. consilier Bîgiu Forin întrabă care este situația curentului electric la Valea 

Măgurii. 

Dl. primar Avram Sorin răspunde că s-a facut o soșicitare către electrica prin 

care cere extinderea rețelei. 

Dl. preşedinte de Todica Radu spune că este foarte greu să se extindă. 

 

Nemaifiind probleme de discutat, dl. preşedinte de şedinţă Todica Radu declară 

închisă şedinţa ordinară a Consiliului Local al comunei Leșu din data de 10 

noiembrie 2022 la orele 1630. 

 

       PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ         SECRETAR GENERAL AL COMUNEI 

 

              TODICA RADU                                         PERSECĂ IONUȚ 
 

 

 

 

PI/3ex. 
În conformitate cu dispoziţiile art. 11 din Legea nr. 52/2003 privind transparenţa decizională în 

administraţia publică, republicată, minuta se va afişa la sediul primăriei comunei şi pe site-ul 

primăriei primarialesu.ro, la secţiunea Consiliul Local. 

http://www.ilvamica.ro/
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